

500 ahli silat gayong di-hari pembukaan

Oleh MA'AROF MOHD NOH

23 JUL 1971

KUALA LUMPUR, Khamis.

SA-RAMAI 500 orang ahli Persatuan Silat Gayong Malaysia akan mengemban bahagian dalam perarisan di-hari perasmian temasha Sukan Asia Tenggara Keenam pada 11 hingga 18 Disember depan di-Stadium Merdeka, mulai jam 4.00 petang.

Mereka menggantikan ahli2 Pelopor Negara dan murid2 sekolah yang tidak dapat mengambil bahagian dalam bahagian peribunkan fisik pada hari itu.

Demikian Mejar Jenderal Ohman Iorahim, Pengerusi Jawatankuasa Perayaan Sukan SAT memberitahu mesuarat Jawatankuasa pengantar di-Stadium Negara, hari ini.

Mesuarat

Mesuarat yang dipengerusikan oleh Menteri Bera dan Sukan Dato Hamzah Abu Samah telah meluluskan chadangan tersebut.

Dalam mesuarat yang mengambil masa sa-jam empat jam itu, perkara sambutan penonton2 olahwara paling lama dibincangkan. Ini kerana sambutan orang ramai terhadap sukan tersebut paling kurang.

Oleh hal yang demikian, untuk menarik lebih ramai penonton2 menyaksikan pertandingan itu nanti, Jawatankuasa memutuskan tidak akan di-kemaskan sa-barang barayan kspada penonton2.

Demikian juga, di-hari pembukaan silat, kelok penonton2 tidak akan di-jarakkan sa-barang barayan.

Yang di-Peruan Agung akan merasmikan temasha tersebut pada 11 Disember di-Stadium Merdeka.

Tiket2

Tiket2 untuk menyaksikan perlawanan bolasepak berniaga \$2,000 dan \$1,000 tempat terbuka UNFOK tempat terbuka

RAKAN2 DARI JOHOR TAK

DI-HIRAU

KAMI unapakan tabuhan dan di-hing dengan sekalong bunger alas Keselamatan satu orang jawaan seluar Genu Silat dan Pengepola. Malam dan Pengepola di-sed-kan di-pendok Pekenbung Kena pada malam 17 Jui yang lalu.

Kami mabarakat Bawean yang berada di-Singapura sangat hati atas anjoran beliau itu untuk memperkenalkan lebih dekat lagi kesihatan kita orang? Melaju kepada saudara2 kita bangsa bukan Melaju, dan bertamab dengan ada-nya san-dara Ghazali Ismail, dan beliau pula telah di-antarkan dengan pangkat Panglima Terkemor-mat.

Tetapi kami terse malu juga kepada rakan2 kami yang datang dari Johor Bharu meredah bersuagut sesmua meredah.

Mereka juga membayar kad \$200 untuk masuk, tetapi tak dapat duduk sepanjang pertunjukan malam ini.

Sudah-jala tak dapat duduk apa-kala habis sahaja pertunjukan itu mereka itu tak dapat layanan untuk memelihara mereka itu makan atau minun yang telah di-sediakan.

Bertambah hampa hati kami pada malam itu-talah tentang sajian makanan yang telah di-sajikan itu.

Selain kami malam itu akan di-hidangkan dengan nasi beryani, atau nasi minyok.

Akhir-nya bagi kemushkilan kami ialah kami tak nampak sa-orang pun

pendekar2 yang telah tersar gambar-nya dalam akhbar Berita Minggu sebelum dari itu.

Kemana-kan pendekar2 yang kami tunggu itu? Adakah perti Mawar dan Jah2 In? Rahnin, dan Jah2 lagi?

Kecelwa-nya kami pada malam itu dengan tak ada-nya mereka itu mempersembahkan per-mahaman mereka.

GURU TUA Singapura.